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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:454 En fortsatt god djurvälfärd 

Att djur ska ha det bra är något som engagerar oss svenskar. Därför var det ett 
klokt beslut av alliansregeringen att föra över ansvaret för djurskydd från 
kommunerna till länsstyrelserna.

Syftet var bland annat att göra arbetet mer effektivt och likvärdigt över 
hela landet. En positiv effekt av reformen var också att kvaliteten i 
verksamheten ökade då djurskyddsinspektörerna fick kollegor på arbetsplatsen, 
vilket gjorde det lättare att dela erfarenheter med varandra.

Regeringen har i sin budget för 2016 minskat anslagen för området. Enligt 
länsstyrelsernas prognos kommer det att innebära att ett trettiotal heltidstjänster 
försvinner, vilket i många län motsvarar neddragningar runt 20-25 procent. 
Detta kommer att resultera i färre djurskyddskontroller, längre 
handläggningstider och minskad grad av förebyggande arbete.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att säkra en fortsatt god 
djurvälfärd i Sverige?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-08
Besvaras senast
2015-12-16 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


